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 5.8.2024פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

בנימ  מועצת  הנהלת  ישיבת  ביום  פרוטוקול  שהתקיימה  עדה  גבעת  ראש    5.8.24ה    שניינה  בלשכת 

 . המועצה

 ראש המועצה  - גיל חנניה משתתפים: 

 

 חברי הנהלה:

 

אסתר  , טע ארז, , נמיכל אורון עזני ,ענת חולי , ושנית עציוןש ,  דפנה לב ארי

 . אביטל תבור, תמיר יונגר ,דרור לוי ,מי פרץו ליאור זיוון, של,  ,נסקי'רוז

 שורצמן  שחר יגאלמשקיף 

 

  נעדרו: 

 גזבר  -  אבישי יצחקי צוות מקצועי: 

 ש "יועמ -  דני נחליאלי

 מ אגף חק"ר "מ  -ארז אבנר 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 

 

 על סדר היום: 

 

 . 2024לשנת  1סקירת דו"ח כספי רבעון   .1

 ניהול תב"רים ע"י גזבר המועצה. הסבר תהליך  .2

בעניין  .3 עדכון  עדה.  וגבעת  בבנימינה  גן  עפ"י  ילדים  כמות  על  נתונים מספריים  עדכון 

 כמות בקשות שהוגשו ללימודי חוץ לעומת כמות בקשות שאושרו. 

ע"י   -הצעה לסדר של אביטל תבור: פתיחת הספרייה בשעות הבוקר בשבת   .4 הפעלה 

 מתנדבים. 

הצעה לסדר של אביטל תבור: שימוש בספרייה ללא עלות להרצאות תושבים הפתוחות   .5

 לאחר סינון של מנהלת הספרייה.   -לציבור

 עדכוני ראש המועצה.  .6
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 גיל חנניה 
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 מהלך הדיון:
 

 . 2024לשנת  1סקירת דו"ח כספי רבעון   .1

 ביצע סקירה של הדו"ח.  אבישי יצחקי: 

 

 ניהול תב"רים ע"י גזבר המועצה. הסבר תהליך  .2

 במידה ויהיו שאלות תפנו אלי.   כתבתי הסבר מלא אשלח לכם במייל. אבישי יצחקי: 

 
 

בעניין  .3 עדכון  עדה.  וגבעת  בבנימינה  גן  עפ"י  ילדים  כמות  על  נתונים מספריים  עדכון 

 כמות בקשות שהוגשו ללימודי חוץ לעומת כמות בקשות שאושרו. 

  223חדשים האמורים לבצע רישום( =   2)+   221בצעו רישום  סה"כ  ארז אבנר: 
 . תלמידים/ות

 כיתות בשכבה   2תלמידים,  48, אשכולותביה"ס 
 כיתות בשכבה   2מידים, תל  42,  אמיריםביה"ס 
 כיתות בשכבה   2מידים , תל 56, בראשיתביה"ס 
 כתה אחת בשכבה  מידים, תל 27, הנדיב ביה"ס  
 כיתות בשכבה  2מידים, ( תל1)+ 48, גבע ביה"ס  

 יש לי סייעת שניה.  30במספר  3-4בגנים שהם גילאי 
ה  י ככל שיש יותר סייעות שניות אנחנו יכולים להיעזר בסייעת השני

 כדי לפתוח גן שיש בו בעיה של גננת, לא טוב אבל זו אפשרות.

 צריכה להיות עקביות.  ליאור זיוון: 

 ל לגננת. ווע בכל אשכול גנים יש הבדל מספרי וזה עושה  מיכל אורון עזני:

 מה שהתושבים רצו לדעת זה הנתונים על הערעורים ובקשות מעבר.  נטע ארז: 

 לצמצם את הפערים המספריים. דרור לוי:

 על הנתונים והעשייה. מקריא מהמצגת  ארז אבנר: 

 המספרי. מבקש להוסיף לועדת חינוך את הפרמטר   דרור לוי:

 איך נותנים פתרונות בתשלום חוץ ממה שיש במתנ"ס.  שושנית עציון:

 לא יכולים להתחרות בקיבוצים. ארז אבנר: 

 נשארים כמו פעם ולא מתקדמים לחינוך מודרני.  דפנה לב ארי: 

 .להכיר ו  במושבות מזמין אותך לעשות סיור בבתי הספר שלנו גיל חנניה: 
 יוצג גם בוועדת חינוך 

 

 

ע"י   -הצעה לסדר של אביטל תבור: פתיחת הספרייה בשעות הבוקר בשבת   .4 הפעלה 

 מתנדבים. 

מאוד אוהבת את הספרייה כאן, אבן שואבת להמון דברים. ציבור   אביטל תבור:
צעירים   מפגש.  מקום  עבורו  להוות  יכולה  שהספרייה  בשבת  גדול 

 ומבוגרים. לא חייב להיות להרבה שעות.

 עשיתי שיעורי בית.   דליה פן הלר:
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 ספריות בבנימינה ובגבעת עדה.  2
ימים בשבוע, לפני כמה חודשים עשינו    5הספרייה בבנימינה פתוחה  

שינוי בלוחות הזמנים ובימי שלישי ורביעי פתוחה רצוף מהבוקר עד  
 שעות אחר הצהריים.  

 קומה ראשונה ספרים.  –קומות  2בספרייה בבנימינה יש  
קומה שניה ספרי עיון ומרחבי למידה. מחשבים, שקעים חשמליים  

 .  wifiו
בספריה בגבעת עדה עשינו שינוי בשעות על מנת לאפשר ביום שלישי  
פתיחה רצופה, ביום ראשון איחרנו את שעת הפתיחה. בבוקר מיועד  

 לביקורים של כיתות וגנים. 
ספרניות שכל אחת מועסקת בחצי משרה    3בספרייה בבנימינה יש  

 ואני נמצאת שם במשרה מלאה.
כמה   שם  יש  מלאה.  במשרה  שמועסקת  זיוי  את  יש  עדה  בגבעת 

גם בבנימינה יש כמה קבועות שעוזרות לצוות. יש לא מעט    מתנדבות.
 בני נוער במחויבות אישית. 

 מנויים פעילים בספריות.  6000יש מעל  
 השאלות ספרים לפי חוק הספריות הציבוריות נעשה בחינם.

מתקיימות שעות סיפור בבנימינה ובגבעת עדה בעלות  פעם בשבועיים  
 אני מאוד מקפידה על האיכות.  ₪ להורה וילד. 25של 

והוא   התרבות  משרד  ע"י  מתוקצבות  בארץ  על    אחראיהספריות 
בבנימינה    , התוכן, הרשות אחראית על החזקת המבנה והשכר ופה 

משרד  של  לתקציב  קשר  ללא  הסיפור  שעות  את  משלמת  הרשות 
 התרבות. 

 משרד התרבות לא העביר השנה את התקציב. 
היה רצון לשנות את חוק הספריות הציבוריות השנה היה חשש שלא 
יהיה חינמי לציבור. נכון לעכשיו לא קוצץ התקציב אבל הוא טרם 

הוחלט שצריך לעבור דרך הרשויות המקומיות ועדיין לא הגיע,    הגיע.
 מסבך את העניינים. 

במליאה אמרתי שנצטרך להגדיל את תקציב הספריות, מיקי זוהר   אבישי יצחקי: 
שם תנאים שבעצם לא נראה את הכסף. אני מטפל בזה כנציג איגוד  
הגזברים מול השלטון המקומי. אם נרצה שהפעילות תמשיך בווליום  

 הזה נצטרך להוציא מהכיס שלנו. 

בבנימינה סבלה מחדירות מים דליה פן הלר: שנים הספרייה    2023בשנת  ,  במשך 
יקט איטום מאוד משמעותי של הגג, קירות יסודות ואת  נעשה פרו

 החורף האחרון עברנו בשלום.
 לפני שנה דיברנו על צורך של שיפוץ פנימי, בנוסף לדרישות נגישות. 

 לא נגישה?  ענת חולי: 

לשנת   דליה פן הלר: שמתייחס  חוק  יש  הנקודות.  בכל  קול  2026לא  היה  בזמנו   .
קיבלנו כסף לבנימינה וגבעת עדה. בגבעת עדה הכל הוסדר,  קורא,  

 בבנימינה חלק. 
דיון מה   יש מקום לעשות  על השולחן,  פה  עולה  שמחה שהספרייה 

 המהות של הספרייה בקהילה.
 לגבי פתיחת הספרייה בשבת, הספריות שינו את פניהן. 

 הספריות היום הן בתים לקהילה, הן הסלון. 
 סוקרת את המצגת. 

 לא בטוחה שזה חוקי להעסיק בשבת. ענת חולי: 
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לא   דליה פן הלר: אבל  עזר  כוח  זה  מתנדבים  מקצוע,  אנשי  צריך  ספרנים  להיות 
 משהו שאפשר לבנות עליו. 

 החוק עזר של בנימינה לא מאפשר, כן אפשר לתקן חוק עזר. דני נחליאלי: 

ומשאבים, אוכלוסייה  ח אדם  ו האם זה משהו שאכן צריך אותו? כ דליה פן הלר:
דתית שצריך לקחת בחשבון את דעתה, שמירה על תחזוקה וניקיון,  

 שירותים מוניציפאליים. 

בעניין פתיחה    מה דעתךשמוע  תודה על הסקירה המדהימה. אשמח ל נטע ארז: 
 ?בשבת

ורק   דליה פן הלר: גדולות  מאוד  בערים  הן  בשבת  שפתוחות  היום  הספריות 
קשה   מאוד  עובדת  בשבת  לעבוד  כוונה  לי  אין  באישי  הראשיות. 

 במהלך השבוע. לא רואה צורך לפתוח בשבת את הספרייה. 

 למה הרעיון עלה?  מיכל אורון עזני:

הספרייה   אביטל תבור: בבנימינה.  לפחות  משמעותית  מאוד  שהספרייה  חושבת 
נקודתי אפילו שעתיים של שעת   מהווה מקום מפגש ממוזג. משהו 

 סיפור. 

 אתם מדברים על משהו תרבותי לשבת בבוקר זה לא בהכרח ספרייה. לוי:דרור 

 חוק העזר שלכם לא מאפשר את זה.  דני נחליאלי: 

 הקומה השנייה של הספרייה יכולה להיות נפרדת.  דליה פן הלר:

 הדיבור הוא תרבות בשבת.  נטע ארז: 

 להעביר לדיון בועדת קהילות. גיל חנניה: 

 היתכנות לפעילות בשבת של תרבות לפחות אחת לחודש.  אביטל תבור:

 רק אם יש היתכנות כלכלית.  ליאור זיוון: 

 פעילות תרבותית בשבת.  – החלטה עקרונית  נטע ארז: 

 שושנית עציון, נכנסה לישיבה. חברת המועצה  

 יש משמעויות.  –זו החלטה שהיא דומינו  שושנית עציון:

 היתכנות. בדיקת  :אביטל תבור

 מקום מפגש, להסתכל כמשהו רחב.  מיכל אורון עזני:

בדיקת    –הנהלת המועצה דרך מטה המועצה, ועדת קהילות ויועמ"ש   גיל חנניה: 
 היתכנות לפתיחת מקום בשבת.

 
 

הצעה לסדר של אביטל תבור: שימוש בספרייה ללא עלות להרצאות תושבים הפתוחות   .5

 מנהלת הספרייה. לאחר סינון של    -לציבור

 . מתקני הרשותעם כלל נעשה על זה דיון כולל  גיל חנניה: 
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 עדכוני ראש המועצה.  .6

דיגיטלית  חוברת   • גיל חנניה:  יצאה להסברה  ומדובררת   חירום 
 .  לתושבים

עצמנו   • על  המים.  םבחרומשימה  כלקחנו  פרויקט    את 
המקומות  בכל  חשמל  על  עובדים  כולם  כמעט  המכונים 

מיםהפעלנו   אגירת  של  מנגנון  יצרנו  בבריכות   גנרטורים, 
 . המים

 הספר.   מנהלי בתיסיימנו את כל השיבוצים ל  •

חשב • הנדיב,  ספר  לא  נ בית  זה  מתקדם  בתהליך  שנמצא  ו 
כשבנין המנהלה ושתי  כיתות ,    10ישנה הרשאה לבינוי    המצב.

חדש הכולל את . יציאה לתכנון מעודכן  כיתות אם נשארות
 . נעדכן בהמשךהספר ללא אולם הספורטכלל מרכיבי בית 

 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה, 

 גיל חנניה 

 ראש המועצה            


